
Referat fra Bestyrelsesmøde 31.08.15 

Afbud fra Betina. 

Jeg tillader mig lige at lave det om til et referat med senere opfølgning. Håber det er ok. 

AFDELINGSMØDET 

Efter flere omveje er det nu endt med, at Bente Stalk har påtaget sig rollen som dirrigent. Det kan hun godt, 

selvom hun bor i afdelingen. Daniel køber 2 fl rødvin til hende. 

Inge Birthe skriver referat fra mødet. 

Betina fra "kontoret" gennemgår regnskabet. 

Vi regner med, at Keld kommer og informerer samt svarer på spørgsmål vedr. køkkenprojektet. 

Vi vil gerne, at ovenstående  pt. kan vente til sidste pt. EVT, men der kan selvfølgelig være nogle spørgsmål, 

som er nødvendige for beboerne at vide, inden de kan stemme om budgettet. 

Bestyrelse m.m. sætter sig sammen under mødet, 

Mht. Inges forslag har vi valgt ikke at have en fælles bestyrelsesholdening, men stemmer individuel. 

Vi går ud fra at beretningen er læst, så vi bare svarer på evt. spørgsmål. 

Der er bestilt bus til 17 og smørrebrød til 22 (FLOT) 

Hvis de nye affaldsbeholdere går igennem, opfordrer vi folk til at tænke over, hvad de nuværende skure så kan 

bruges til. 

Vi forsøger at stable et julefrokostudvalg på benene under EVT, 

Andet 

KB arbejder på, at Axel Overgård kan få en handicapparkeringsplads foran deres have. Han er rigtig dårlig 

gående, 

Jeg har informeret Morten om, at bestyrelsen ikke kan give tilladelse til markiseopsætning. 

       Anny 

 

 


